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Besluitenlijst Kaderstellend debat 4 juli 2024 

 

 
Aanwezigen: zie bijlage  

 

 

BESLUITEN 

 

3.       Vaststellen agenda  

 De raad stelt de agenda ongewijzigd: 

  

4.  Intrekken aanwijzingsbesluit griffier a.i. en aanwijzen griffier 

 De raad besluit zonder beraadslaging en hoofdelijke stemming: 

Met ingang van 1 september 2024: 

1. Het raadsbesluit van 11 april 2024 om Frances Opperman-Hulsker als  

griffier ad interim aan te wijzen in te trekken; 

2. Het raadsbesluit van 11 april 2024 om Milou Peeters als plaatsvervangend  

griffier ad interim aan te wijzen in te trekken; 

De raad besluit met schriftelijke stemming: 

3. Jeroen Deneer aan te wijzen als griffier, waarbij de arbeidsovereenkomst  

van Jeroen Deneer start op 1 september 2024 (met 24 stemmen). 

 

 

5.  Vaststellen lijst van ingekomen stukken 

 De lijst ingekomen stukken wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

 

 

9. Kadernota begroting 2024 

 De fractie ChristenUnie dient een amendement in waarin de raad wordt 

 voorgesteld het dictum van het besluit als volgt te wijzigen:  

 Enkel akkoord te gaan met de onontkoombaarheden, eerdere raadsbesluiten plus 

 verruimende maatregelen en de volgende nieuwe wensen voor een bedrag van

 € 2,2 miljoen in 2026 (zie bijlage) af te wijzen. 

 Dit amendement wordt verworpen met 21 stemmen tegen en 4 stemmen voor. 

 Tegen hebben gestemd de leden Van Hest, Lodenstijn, Verhagen, Koptagel, 

 Veraa, Van der Pluijm, Van Dijk, Van Belkom, Van Hamond, Bruurmijn, Spohr, 

 Kieboom, Metzke, Frank den Braven, Gijs den Braven, Tiemstra, Van Zelst, 

 Boksan, Ilona Klerks, Tom Klerks en Knops. Voor hebben gestemd de leden Van 

 Groos, IJpelaar, Frodyma en Ottens.  

 

 De fractie ChristenUnie, met steun van Samen Waalwijk, Lokaal Belang, CDA, Lijst 

 IJpelaar en SGP, dient een amendement in waarin de raad wordt voorgesteld het 

 volgende punt aan het dictum van het besluit toe te voegen:  

 2. Het college opdracht te geven de tarieventabellen behorende bij de  

 Legesverordeningen 2025 + 2026 zodanig aan te passen dat gefaseerd wordt 

 toegewerkt naar een kostendekkingsgraad die zo dicht mogelijk bij de 100% ligt 

 en het totale effect te verwerken in de begrotingen voor 2025 + 2026. 

 Voor hebben gestemd de leden Van Hest, Lodenstijn, Verhagen, Koptagel, 

 Veraa, Van der Pluijm, Van Dijk, Van Belkom, Van Hamond, Bruurmijn, Spohr, 

 Frank den Braven, Gijs den Braven, Tiemstra, Van Zelst, Boksan, Ilona Klerks, 

 Tom Klerks, Knops, Frodyma, Ottens en IJpelaar. Tegen hebben gestemd de leden 

 Kieboom en Metzke.  
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De raad neemt het geamendeerd raadsvoorstel aan met 18 stemmen voor en 7 

 stemmen tegen.  

1. In te stemmen met de in de Kadernota 2025 vastgestelde beleidsrichting,  

met de voorgestane mutaties ter verwerking in de begroting 2025 en de  

daarbij behorende meerjaren ramingen. 

2.  Het college opdracht te geven de tarieventabellen behorende bij de  

  Legesverordeningen 2025 + 2026 zodanig aan te passen dat gefaseerd 

  wordt toegewerkt naar een kostendekkingsgraad die zo dicht mogelijk bij 

  de 100% ligt en het totale effect te verwerken in de begrotingen voor 

  2025 + 2026. 

 Voor hebben gestemd de leden Kieboom, Metzke, Frank den Braven, Gijs den Bra-

ven, Van Hest, Lodenstijn, Verhagen, Koptagel, Veraa, Van der Pluijm, Van Dijk, 

Van Belkom, Van Hamond, Bruurmijn, Bokšan, Ilona Klerks, Knops en Tom Klerks. 

Tegen hebben gestemd de leden Spohr, Van Groos, IJpelaar, Tiemstra, Van Zelst, 

Frodyma en Ottens.  

 

 

 

In stemming gebrachte moties: 
 

Nr. 1 Vaststellen Nota Parkeernormen Waalwijk 

 Ingediend door de fractie Lokaal Belang, met steun van VVD, SGP en  

 GroenLinksaf.  

In deze motie wordt de raad voorgesteld het college te verzoeken:  

1. De raad te betrekken bij de afwegingen over het gebruik en acceptatie 

van rekenregels; 

2. De nieuwe ‘Nota Parkeernormen Waalwijk’ in 2024 ter akkoord voor te leg-

gen aan de gemeenteraad. 

Deze motie is aangenomen met 20 stemmen voor en 5 stemmen tegen. Voor 

hebben gestemd de leden Spohr, Van Groos, Van Hest, Lodenstijn, Verhagen, 

Koptagel, Veraa, Van der Pluijm, Van Dijk, Van Belkom, Van Hamond, Bruur-

mijn, Tiemstra, Van Zelst, Frodyma, Ottens, Boksan, Ilona Klerks, Tom Klerks 

en Knops. Tegen hebben gestemd de leden Kieboom, Metzke, Frank den Bra-

ven, Gijs den Braven en IJpelaar.  

 

Nr. 2 Bereikbaarheid van Haven 1 t/m 8 

Ingediend door de fractie Lokaal Belang, met steun van GroenLinksaf, D66 en 

CDA.  

In deze motie wordt de raad voorgesteld het college te verzoeken: 

1. Tijdens de gesprekken met de provincie de vraag voor te leggen hoe 

het bedrijventerrein meegenomen kan worden in de verbinding tussen 

het geambieerde Hoogwaardige Openbaar Vervoersnetwerk van de 

gemeente Waalwijk en het bedrijventerrein Haven 1/8; 

2. Aldaar gevestigde ondernemers deelgenoot te maken om gezamenlijk te wer-

ken aan openbaar vervoer oplossingen; 

3. De raad een voorstel te doen ter verbetering van de ‘lastmile’ bereikbaarheid 

op industrieterreinen Haven 1 t/m 8 en dit mee te nemen in de Begroting 

2025. 

 Deze motie is aangenomen met 13 stemmen voor en 12 stemmen tegen. Voor 

 hebben gestemd de leden Spohr, Van Hest, Lodenstijn, Verhagen, Koptagel, 

 Veraa, Van der Pluijm, Van Dijk, Van Belkom, Van Hamond, Bruurmijn, Gijs den 

 Braven, Frank den Braven. Tegen hebben gestemd de leden Van Groos, Kieboom, 

 Metzke, IJpelaar, Tiemstra, Van Zelst, Frodyma, Ottens, Boksan, Ilona Klerks, 

 Tom Klerks en Knops.  
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Nr. 3 Gepland groot onderhoud Winterdijk Sprang-Capelle 

 Ingediend door de fractie Lokaal Belang, met steun van GroenLinksaf, D66, CDA 

 en SGP. 

 In deze motie wordt de raad voorgesteld het college te verzoeken:  

1. De werkzaamheden aan de Winterdijk Sprang-Capelle, tussen Koesteeg en 

Hoofdstraat, aanvangen uiterlijk in Q1 2026 en fasegewijs uitvoeren en 

derhalve deze werkzaamheden op te nemen in de begroting 2025. 

Deze motie is aangenomen met 23 stemmen voor en 2 tegen. Voor hebben 

gestemd de leden Spohr, Van Hest, Lodenstijn, Verhagen, Koptagel, Veraa, Van 

der Pluijm, Van Dijk, Van Belkom, Van Hamond, Bruurmijn, Gijs den Braven, 

Frank den Braven, Kieboom, Metzke, Tiemstra, Van Zelst, Frodyma, Ottens, 

Boksan, Ilona Klerks, Tom Klerks en Knops. Tegen hebben gestemd de leden Van 

Groos en IJpelaar.  

 

Nr.  5 Integrale aanpak Zidewinde 

 Ingediend door de fractie Lokaal Belang, met steun van GroenLinksaf en D66. 

 In deze motie wordt de raad voorgesteld het college te verzoeken: 

1.  Een integrale aanpak te ontwikkelen voor het gebied Zidewinde, inclusief 

de sporthal, het zwembad en het sociaal-cultureel centrum, met als doel een 

samenhangend en toekomstbestendig plan te realiseren. 

2. Hierbij nadrukkelijk te kijken naar de mogelijkheden voor verduurzaming en 

modernisering van de sporthal en het zwembad, inclusief de benodigde inves-

teringen om een eigentijdse uitstraling te bereiken. 

3. Te onderzoeken hoe de huidige voorzieningen optimaal benut kunnen wor-

den en welke aanvullende voorzieningen gewenst zijn om aan de behoeften 

van de gemeenschap te voldoen. 

4. Actief in gesprek te gaan met betrokkenen, zoals sportverenigingen en inwo-

ners, om hun input en wensen mee te nemen in de planvorming. 

5. Zodra een integraal plan is ontwikkeld, een nieuwe DUMAVA-aanvraag in te 

dienen voor de benodigde verduurzamingsmaatregelen en eventuele extra 

aanpassingen. 

6. De raad regelmatig te informeren over de voortgang van dit integrale 

project en de besluitvorming rondom de toekomst van het gebied Zide-

winde. 

Deze motie is aangenomen met 16 stemmen voor en 9 stemmen tegen. 

voor hebben gestemd de leden Kieboom, Metzke, Frank den Braven, Gijs 

den Braven, Van Hest, Lodenstijn, Verhagen, Koptagel, Veraa, Van der 

Pluijm, Van Dijk, Van Belkom, Van Hamond, Bruurmijn, Frodyma en Ot-

tens. Tegen hebben gestemd de leden Spohr, Van Groos, IJpelaar, Tiem-

stra, Van Zelst, Ilona Klerks, Tom Klerks, Boksan en Knops.  

 

Nr.  6 Subsidie Schoenenkwartier 

 Ingediend door VVD, met steun van Samen Waalwijk, Lokaal Belang, 

 GroenLinksaf, Lijst IJpelaar en SGP.  

 In deze motie wordt de raad voorgesteld het college te verzoeken: 

1. De voorgenomen structurele uitgave aan extra subsidie voor het schoenen-

kwartier van 203.000 euro per jaar vooralsnog niet op te nemen in de begro-

ting; 

2. Het schoenenkwartier te vragen om met een begroting te komen op basis van 

de subsidie van 1.1 miljoen en de andere subsidies en bedragen die zij ont-

vangen, en daarmee aan te geven wat dan niet kan worden uitgevoerd; 

3. Op basis van die begroting bij de kaderstelling van 2026 een voorstel aan de 

raad voor te leggen over de definitieve subsidietoekenning. 

Deze motie is aangenomen met 15 stemmen voor en 10 stemmen tegen. Voor 

hebben gestemd de leden Kieboom, Metzke, Frank den Braven, Gijs den Braven, 

Frodyma, Ottens, Spohr, Van Groos, IJpelaar, Tiemstra, Van Zelst, Ilona Klerks, 

Tom Klerks, Boksan en Knops.  Tegen hebben gestemd de leden Van Hest, Loden-
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stijn, Verhagen, Koptagel, Veraa, Van der Pluijm, Van Dijk, Van Belkom, Van Ha-

mond en Bruurmijn. 

 

Nr. 7 Uitbreiding regeling IIT 

 Ingediend door GroenLinksaf, met steun van VVD, Lokaal Belang, D66, CDA en 

 Lijst IJpelaar.  

 In deze motie wordt de raad voorgesteld het college te verzoeken: 

1. Voor de begroting 2025 de financiële gevolgen van de verhoging IIT in beeld 

te brengen op basis van diverse percentages (110%, 115%, 120% ) en refer-

teperioden van 3 en 5 jaar, zodat de raad een keuze kan maken. 

2. Een inschatting te maken hoeveel inwoners we met deze regeling meer be-

staanszekerheid kunnen bieden. 

 De raad neemt deze motie unaniem aan.  

 

Nr. 8  Sportcampus Waalwijk 

 Ingediend door GroenLinksaf, met steun van VVD, Lokaal Belang en D66.  

 In deze motie wordt de raad voorgesteld uit te spreken dat: 

- de door inwoners van onze gemeente gepresenteerde visie van een 

Sportcampus wordt omarmd. 

In deze motie wordt de raad voorgesteld het college te verzoeken: 

1. De visie van een Sportcampus, zoals door de initiatiefnemers is gepresenteerd 

mede te omarmen. 

2. De initiatiefnemers te laten onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om dit 

initiatief van de grond te krijgen, met aandacht voor draagvlak onder de ove-

rige (sport)verenigingen. 

3. De initiatiefnemers te laten onderzoeken welke mogelijkheden er zijn voor ex-

terne financiering. 

4. De Raad op de hoogte te houden van de resultaten van de lopende gesprekken 

en onderzoeken. 

5. In deze fase als college enkel een faciliterende rol te spelen, waardoor het niet 

noodzakelijk is extra ambtelijke capaciteit te reserveren. 

 Deze motie is aangenomen met 22 stemmen voor en 3 stemmen tegen. Voor 

 hebben gestemd de leden Kieboom, Metzke, Frank den Braven, Gijs den Braven, 

 Frodyma, Ottens, Tiemstra, Van Zelst, Ilona Klerks, Tom Klerks, Boksan, Knops, 

 Van Hest, Lodenstijn, Verhagen, Koptagel, Veraa, Van der Pluijm, Van Dijk, Van 

 Belkom, Van Hamond en Bruurmijn. Tegen hebben gestemd de leden Spohr, Van 

 Groos  en IJpelaar.  

  

 

Nr. 9 TER VERGADERING AANGEPAST - Onderzoek innamepunt kringloop op 

 milieustations  

 Ingediend door Samen Waalwijk, met steun van CDA.  

 In deze motie wordt de raad voorgesteld het college te verzoeken: 

1. Te onderzoeken of op één of meerdere milieustations in Waalwijk fysiek een 

innamepunt voor één of meerdere kringloopwinkels kan worden gerealiseerd; 

2. In samenspraak met andere milieustations (o.a. Tilburg en Den Bosch) en de 

afval-inzamelbedrijven hiervoor een plan uit te werken en zo mogelijk contrac-

ten hierop aan te passen; 

3. De raad over de uitkomsten te informeren.  

Deze motie is aangenomen met 20 stemmen voor en 5 stemmen tegen. Voor 

hebben gestemd de leden Frodyma, Ottens, Tiemstra, Van Zelst, Ilona Klerks, 

Tom Klerks, Boksan, Knops, Van Hest, Lodenstijn, Verhagen, Koptagel, Veraa, 

Van der Pluijm, Van Dijk, Van Belkom, Bruurmijn, Spohr, Van  Groos  en IJpelaar.  

Tegen hebben gestemd de leden Kieboom, Metzke, Frank den Braven, Gijs den 

Braven en Van Hamond.  
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Nr. 11 TER VERGADERING AANGEPAST – Skaeve Huse 

 Ingediend door CDA, met steun van Samen Waalwijk. 

 In deze motie wordt de raad voorgesteld uit te spreken dat:  

- de toezegging n.a.v. de motie van Lijst Pouw op 15 juli 2021 over Skaeve Hu-

se onverkort in stand blijft. 

In deze motie wordt de raad voorgesteld het college te verzoeken: 

1. in samenspraak met de gemeenteraad een onderzoek te doen naar een of 

meer voorkeurslocaties voor de bouw/plaatsing van Skaeve Huse.  

2. De onderzoeksresultaten te delen met de gemeenteraad  

3. Criteria te bepalen voor de plaatsing/bouw van Skaeve Huse; 

4. Op basis van het onderzoek en de criteria een nieuwe locatie voor de 

bouw/plaatsing van Skaeve Huse te bepalen; 

5. Een voorstel te doen voor een participatietraject voor de bouw/plaatsing 

van Skaeve Huse. 

 Deze motie is verworpen met 15 stemmen tegen en 10 stemmen voor. Tegen 

 hebben gestemd de leden Van Hest, Lodenstijn, Koptagel, Veraa, Van der Pluijm, 

 Van Dijk, Van Belkom, Van Hamond, Bruurmijn, Kieboom, Metzke, Frank den 

 Braven, Gijs den Braven, Tiemstra en Van Zelst. Voor hebben gestemd de leden 

 Verhagen, Spohr, Van Groos, IJpelaar, Frodyma, Ottens, Boksan, Ilona Klerks,

 Tom Klerks en Knops.  

 

 

 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van gemeente Waalwijk van  

12 september 2024. 

  

 

De griffier,     De voorzitter, 

 

 

 

Jeroen Deneer    Sacha Ausems 
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BIJLAGE  

 
Aanwezigen Kaderstellend debat 4 juli 2024 

 

Voorzitter:    mevrouw S. Ausems, burgemeester 

 

Griffier a.i.:      mevrouw F. Opperman  

Plv. griffier:   mevrouw M. Peeters 

 

Communicatie:  de heer T. Broeders 

 

Aanwezig de leden:   de heer A. van Belkom (afwezig tussen 15:15-16:15, agendapunt 6) 

   de heer M. Bokšan 

  de heer F. den Braven 

    de heer G. den Braven 

 mevrouw C. de Bruijn (vertrek vanaf 20:15, agendapunt 7) 

   de heer B. Bruurmijn 

  de heer J. van Dijk  

 de heer R. Frodyma 

  de heer J. van Groos  

 de heer A. van Hamond (aanwezig vanaf 19:45, agendapunt 7) 

  de heer J. van Hest  

   mevrouw Y. IJpelaar-Alias  

   de heer N. Kieboom 

 mevrouw I. Klerks 

  de heer T. Klerks (afwezig tussen 15:00-16:45, agendapunt 6) 

de heer E. Knops  

mevrouw B. Koptagel-Demirbas  

de heer W. Lodenstijn 

 de heer H. Metzke 

de heer L. Ottens (aanwezig vanaf 19:45, agendapunt 7) 

de heer N. van der Pluijm  

de heer R. Spohr  

de heer R. Tiemstra 

  mevrouw M. Veraa 

  mevrouw M. Verhagen-van Lier 

  de heer H. van Zelst  

  

Afwezig:  mevrouw Y. van Laar 

 mevrouw M. Schilders 

 de heer J. Pulles 

 mevrouw S. Schuijffel 

   

 

Tevens aanwezig:   de heer T. Klerx, wethouder 

   de heer A. de Jong, wethouder 

   mevrouw D. Odabasi-Seker, wethouder 

   de heer F. Spierings, wethouder 

 

Aanvang: 14.00 uur  

Einde: 23:15 uur 

 


